
Anadolu'dan örnek tasarru 
İnşaat Mühendisliği Bölümü'nden bir ekip üniversite
mizin olanaklarıyla ve yerli malzeme kullanarak 
Türkiye' de ilk kez Jet Grout makinesi yaptı. 

Binaların zeminlerinin iyileştirmesinde ve sertleştirilme
sinde kullanılan Jet Grout, hem Eskişehir'in hizmetin

de hem de eğitimde kullanılacak. 
• nşaat Mühendisliği 

Bölümü'nden bir grup 
öğretim elemanı üni

versitemiz olanaklarıyla, 

zemin iyileştirilmesi yapan 
ve bu işlem için bütün dün
yada çok yaygın olarak kul
lanılan Jet Grout makinesi 
üretti. Öğrencilerin eğiti
minde de kullanılacak ma
kineyle yaklaşık 360 bin 
dolarlık tasarruf sağlanır
ken, Jet Grout zemin iyileş
tirme makinesiyle Eskişe

hir halkına da hizmet veri
lecek. 

360 bin dolar tasarruf 

Prof. Dr. Mustafa Tuncan 
ve ekibi tarafından altı ay
lık bir çalışmayla imal edi
len makine binaların zemin 
iyileştirmesinde kullanılı- Anadolu Üniversitesi lnşaat Mühendisliği Bölümü, Türkiye'de ilk defa Jet Grout 
yor. zemin iyileştirme makinesi yapmayı başardı. 

Şimdiye kadar Jet Grout nin sadece yurtdışından dolar fiyatı olduğunu belir- hendisliği Bölümü atölyele
zemin iyileştirme makinesi- alınabildiğini ve 400 bin ten Tuncan, "İnşaat Mü- rinde kendi projemizle 

Havacılık Şerıliği göz doldurdur. 
Anadolu Üniversitesi öğrencileri Yunu
semre Kampusü'nden sonra İki Eylül 
Kampusü'nü de doldurdu. Bahar Şenli
ği'nin ardından Havacılık Şenliği'nde 

biraraya gelen öğrenciler, eğlence dolu 
iki gün geçirdiler. 

Birbirinden ·ilginç etkinliklerin düzenlendi- ( ~ 
ği şenlikte resmi ve özel sivil havacılık ku
rumları uçuş hünerlerini sergilerken Grup 
Eylül, Emre Altuğ ve Gökhan Tepe gibi 
tanınmış şarkıcılar da yaşanan heyeca-
na ortak oldular. Devamı sayfa S'te 

Akademisyenlere veri tabanı oluşturuluyor 
Akademik personelin çalışmaları ve akademik kayıtları internete aktarılıyor. 

ilgisayar Araştırma ve 
Uygulama Merkezi, 

üniversitemizin akademik 
kadrolarında bulunan per
sonelin özellikle akademik 
kayıtları ve çalışmaları ko
nusunda sık sık yaşanan 
bilgi talebine yanıt verebil
mek amacıyla bir veri ta
banı oluşturuyor. Çalışma 
ile aynı konuda çalışma 

yapan yerli ve yabancı 

akademisyenlerin birbirle-

rine ulaşarak bilgi ve çalış
malarını paylaşmaları ko
laylaşacak ve her seferinde 
yeniden bilgi toplanmasına 
gerek kalmayacak. 
Veritabanının sürekli 

güncellenmesi halinde, ay
rıca öğretim elemanları 

hakkında hem doğru ve 
eksiksiz bilgi elde edinile
cek, hem de meslektaşları 
ve öğrencilere de bir ola
nak sağlanacak. Veri taba-

nında özel bilgiler dışında
ki akademik bilgiler inter
nete açılacak. Böylece, öğ

retim elemanlarının aka
demik çalışmalarına ula
şım kolaylaşacak. 

Öğretim elemanlarının 
http://academy.anado
lu.edu.tr adresine ulaşa

rak kendilerine ait akade
mik bilgileri elektronik or
tama aktarmaları ve ken
dilerine gönderilen forma 

fotoğraflarını yapıştırarak 
29 Haziran'a kadar bulun
duğu fakülte ve yükseko
kula teslim etmeleri gere
kiyor. Formlardaki fotoğ
raflar BAUM tarafından 

manyetik ortama aktarıla

cak ve herkesin kendi say
fasına yapıştırılacak. Daha 
sonra ise, yapılan bu say
falar kadronun bulunduğu 
akademik birimde yer alan 
isme bağlanacak. 

ürettiğimiz Jet Grout'un 
maliyeti ise sadece 40 bin 
dolar. Bu sayede 360 bin 
dolar tasarruf ettik" dedi. 

Tuncan, Jet Grout zemin 
iyileştirme makinesinin ül
kemizde yalnızca Anadolu 
Üniversitesi tarafından ya
pılabildiğini ve bu makine 
ile büyük bir tasarruf sağ
landığını kaydetti. 

Eğitimde kullanılacak 

Makinenin üretiminde ta
mamen Türk malı malzeme 
kullanıldığını vurgulayan 
Prof. Dr. Tuncan, ikinci Jet 
Grout'un yapımına da ya
kında başlayacaklarını söy
ledi. İnşaat Mühendisliği 
Bölümü'nde okuyan öğren
cilerin eğitiminde yararla
nılacak makine talep gel
mesi halinde Eskişehir hal
kına da hizmet verecek. 

Çelik Ç ElİKY AMAN 

ÇİZGİ MİZAH 

Atlla Özer 
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Kan bağışı hakkında ne 
düşünüyorsunuz? 

İşitme Eng. Öğret. 
2.Sımf 

Kan vermeye arka
daşımın tavsiyesi ile 
başladım. Düzenli 

olarak 3 ayda bir kan 
vermek sağlık açısından oldukça da 
yararlı. Ayrıca her kan verişte, kan tes
ti yapılarak check-up yapılıyor ve so
nuç bildiriliyor. Zor durumda belki öl
mek üzere olan bir insanın benim ka
nımla yaşama döneceğini bilmek güzel 
bir duygu. Bütün arkadaşlarımın bu 
duyguyu tatmasını tavsiye ederim. 

Murat Yılmaz 

Eczacılık Fakültesi 
2.Sınıf 

Kan verilmesi kana 
ihtiyacı olan için bü
yük yarar sağladığı 

gibi kan veren içinde sağ
lık açısından önem ihtiva eder. Çeşitli 
kampanyalar ve reklamlarla kan bağışı 
yapılması konusunda vatandaşlarımız 
bilinçlendirilmeli. Aynca üniversite
mizdeki kulüpler kan bağışı kampan
yası düzenleyebilirler. Böylelikle öğren
cilirin kan bağışında bulunabilirler. 

Edebiyat Fak. Sanat 
Tarihi 3. Sınıf 

İnsan sağlğı açısın
dan önemli olan kan 
bağışı ülkemizde pek 

yaygın değil. Bildiğim 

kadarıyla Türkiye'de en çok kan bağışı 
Eskişehir'de yapılıyor. Bazı insanlar 
yalnızca afetlerde kan veriyor. Kan ve
rerek Hepatit B ve Hepatit C gibi bula
şıcı hastalık taşıyıp taşımadığımızı öğ

renebiliyoruz. Eczacılık Fakültesi tara
fından önceki yıllar düzenlenen kan 
bağışı kampanyasının her yıl düzenlen
mesini istiyorum. 

Mustafa Akpınar 

İngilizce Öğret. 2.Sı
nıf 

Bügüne kadar iki 
kez kan verdim. Çok 
az olduğunu biliyo
rum. Kan vermeye gi
derken biraz korktum. Canımın yana
cağını düşündüm. Ama verdiğim kan 
ile birinin hayatını kurtarma ihtimali 
bana herşeyi unutturdu. Düşünseni
ze kan veriyorsunuz ve bir insanın 
hayatını kurtarmaya yardımcı oluyor
sunuz. Bundan daha büyük bir mut
luluk var mı? 

Kent gezg i i.,,., 
Yönetime katıma zamclnıı ~ 
B 

irkaç ay önce çalışmaları 
başlayan ve öğrencilerin 
yönetime etkin olarak 

katılımını sağlayan Anadolu 
Üniversitesi Öğrenci Temsilci
ler Kurulu için geçtiğimiz gün
lerde seçimler yapıldı. Bu 
seçimler sonucunda her eğitim 
biriminde bir temsilci belir
lenecek ve 'Öğrenci 
Temsilciler Kurulu' oluşturula

cak. 19 kişiden oluşacak kuru
lun kendi arasında seçeceği 

başkan ise gerektiği durumlar
da Rektör Prof. Dr. E.ngin 
Ataç'ın daveti üzerine yönetim 
kurulu toplantısına katılarak 

gündem hakkındaki görüşlerini 
açıklayacak 
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ISSN 1302-0005 
04- 1 O Haziran 2001 

Katılım yetersiz kaldı 

Bu nedenle gerçekleştirilen 

öğrenci seçimleri çoğunlukla 

sorunsuz geçerken bazı fakülte 
ve yüksekokullarda ise katılım 
oranının yeterli olmamasından 
dolayı oy verme işleminin 

tekrarlanmasına karar verildi. 

Katılın ve oy verin 

Geleceğin Türkiye'sinin 
demokratik temeller üzerinde 
yükseleceğine inanan gençler 
olarak verilen fırsatları iyi 
değerlendirmemiz gerekiyor. 
Birey olduğumuzun farkına 

vararak yapılacak olan seçim
lerde mutlaka sandık başına 

gidin ve oy verin. Bu üniver-

Sahibi: 
Rektör Prof. Dr. Engin ATAÇ 

sitemizin daha kaliteli bir 
eğitime kavuşması ve gelecek
te atacağı adımları planlaması 
için bulunmaz bir fırsat. Bu 
sayede karşılaştığınız her türlü 
problemi üniversite yönetime 
ilk elden bildirme şansına 

sahipsiniz. Unutmayalım ki, 
karşılaştığımız güçlükleri anlat
madığımız sürece çözüm bek
lememiz son derece yanlış ola
caktır. Bunu değerlendirmek ve 
daha güzel bir üniversitenin 
yaratılmasına katkıda bulunmak 
zorundayız. Bizler belki 3-4 yıl 
sonra mezun olacağız ama 
gelecek kuşaklara daha iyi bir 
üniversite bırakmak da göre
vimiz olsa gerek. 

Yazı İşleri Müdürü: 
Doç. Dr. Halll lbrahlm GORCAN 

Haber Merkezi Müdürü : Uzm. Ufuk TÔZELIK 
Görsel Yönetmen : Ôğ. Gör. Sibel ONURSOY 

Görüşler 

Çeşitli yazılar. .. 

Üniversitemiz İnşaat Mühendisliği Bölü
mü'nden bir grup öğretim elemanı, altı ay
lık yoğun bir çalışma sonucu zemin iyileş
tirme makinesini yerli malzemeyle üretmeyi 
başardı. 

Piyasa değeri 400 bin dolar olan Jet Gro
ut makinesi 40 bin dolara imal edildi. 

Büylelikle yaklaşık 360 bin dolarlık bir ta
sarruf sağlanmış oldu. 

Üniversitemiz imkanları ile üretilen ze
min iyileştirme makinesi, İnşaat Bölümü 
öğrencilerinin eğitimleri yanında Eskişehir 
için de kullanılacak. 

Jet Grout'u yapan ekip, şimdi ikinci maki
ne için kolları sıvamış durumda. Yakında 
bunun da üretimine başlayacaklar. .. 

* * * 
Üniversitemiz akademik personelinin bi

limsel çalışmalarının İnternet ortamından 
yayımına olanak sağlamak amacıyla BA
UM, yeni bir veritabanı oluşturuyor. 

Bu veri tabanı sayesinde akademisyenler, 
yaptıkları bilimsel çalışmaları, yerli ve ya
bancı bilim insanlarıyla paylaşabilme 
olanağı bulacaklar. 

Güncellenebilme özelliğine de sahip olan 
veritabanı yoluyla bilimsel çalışmalar, 
zamanda paylaşıma açılabilecek. 
Veritabanı sayesinde, üniversitemiz aka

demik personelinin bilimsel çalışmalarının 
bir dizininin de oluşturulması, yapılan ça
lışmların bilim insanlarıyla paylaşılması 
bağlamında önemli bir kaynak olacak. 

* * * 
İki yıldır geleneksel hale dönüşen ve Ata

türk Stadyumu'nda gerçekleştirilen mezuni
yet töreni, bu yıl da dolu geçecek ... 

İki yıldır yapılan törenlere ünlü sanatçılar 
gelirken bu yıl mezun olacak öğrencileri
miz için de ünlü bir sanatçı ile anlaşma 
sağlanmış durumda ... 

Bununla ilgili detaylı haberimizi haftaya 
çıkacak gazetemizde sizlere duyuracağız ... 

Bu arada, Havacılık Şenlikleri iyi ve coş
kulu bir ortamda geçti. 
Öğrencilerimiz, Grup Eylül, Gökhan Tepe 

ve Emre Altuğ'un şarkılarıyla çoştular ... 
Sivil Havacılık Yüksekokulu'na ait uçak 

ve helikopterlerle sergiledik
leri akrobasi gösterileri, iz
leyicilerden büyük alkış al
dı. 

Umarız mezuniyet töreni 
de böyle bir coşkuyla 
geçecektir ... 

Umutlarınız 
solmasın ... 

r. Halil İbrahim GÜRCAN 
higurcan@anadolu.edu.tr 
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Başarının değişmeyen adresi 
Dünya üniversiteleri arasında öğrenci sayısı ile birinci sırada yer alan üniversitemiz, 
eğitim ve öğretimi en ucuza yapan üniversiteler arasında da sekizinci sırada yer alıyor. 

H 
afta içi hergün TRf-
2'de yayınlanan Ser
best Kürsü progra

mının geçtiğimiz günlerdeki 
konuklan Rektör Prof. Dr. 
Engin Ataç, Eskişehir Valisi 
Sami Sönmez ve Büyükşe
hir Belediye Başkanı Prof. 
Dr. Yılmaz Büyükerşen idi. 

Rektör Engin Ataç, prog
ramda Dünya Bankası'run 
"Finance and Development" 
adlı dergisinin geçtiğimiz yıl 
üniversiteler ile ilgili araştır
masına dikkat çekerek, 
Anadolu Üniversitesi'nin öğ
renci sayısı açısından dün
yanın en büyük üniversitesi 
olduğunu hatırlattı. Ataç, 
yine aynı araştırmaya göre 
Anadolu Üniversitesi'nin öğ
renci mezun sayısı açısın

dan .dünyada sekizinci, eği
tim ve öğretim maliyeti 
açısından üniversiteler 
arasında da lO'uncu sırada 
yer aldığına dikkat çekti. 

Prof. Dr. Engin Ataç, Ana
dolu Üniversitesi'nin yalnız
ca yurt içinde değil, yurt dı
şında da dünyanın en önde 
gelen üniversiteleriden birisi 
olduğunu yapılan çeşitli 

araştırmaların ortaya koy
duğunu belirtti. 

Programa, Rektör Ataç'ın yanısıra Vali Sami Sönmez ve Büyükşehir Belediye Başkanı 
Prof. Dr. Yılmaz Büyükerşen de katıldı. 

Üniversitenin Batı Avru
pa'da ve KKfC'de de binler
ce insana eğitim ve yüksek 
lisans imkanı sunduğunu 

anlatan Ataç, "Öğrencileri
mize daha iyi eğitim sun
mak amacıyla San Diago ve 
Köln Üniversiteleri ile anlaş-

mamız bulunuyor. Üniversi
telerarası işbirliği gereği, is
teyen öğrenci bu üniversite
lere gidip ders alabilecek
ler"dedi. 

Büyük şehirlerde yaşayan 
öğrencilerin yüzde 60'ının 

Anadolu Üniversitesi'ni ilk 

beş tercihlerleri arasında 
gösterdiklerine dikkat çeken 
Rektör Ataç, "Kaliteli ve 
çağdaş eğitimde üniversite
miz yurt içinde en ön sıra
larda yer alıyor" diye konuş
tu. 

Oğuzhan MACİT 

Evinizi hırsızlara bırakmayın 
E mniyet Genel Mü

dürlüğü bir broşür 
yayınlayarak, tatil 

sezonunun başladığına dik
kat çekti ve çeşitli hırsızlık 

olaylarına karşı alınabilecek 

önlemler konusunda bilgi 
verdi. Asayiş Daire Başkan
lığı tarafından yayınlanan 

broşürde tatile giderken ev
lerin ve otomobillerin hırsız
lara karşı korunması konu-

Emniyet Genel Müdürlüğü 
tarafından yayınlanan broşürde, 

tatile gitmeden önce ev ve otomo
bil hırsızlarına karşı alınabilecek 

önlemler anlatılıyor. 

sundaki bazı bilgiler şöyle: 
,.- Evlerin birinci ve ikinci 

katlarındaki balkon kapısı 
ve pencerelerin sağlam ve 
demir parmaklıklı olmasına 
dikkat ediniz. 

_. Evinizi kısa süreli terk 
edeceğiniz zaman geceleri 
bir lambayı açık bırakınız. 

.-sokak lambalarının ya
nık vaziyette olması sağlan
malı, gerektiğinde ilgili ku
rumlar ikaz edilmeli. 

_. Kapılarda çift kilit bu
lundurulmasına, geceleri 
kapı arkalarındaki emniyet 
zincirinin takılı olmasına 

dikkat ediniz. 
rır Apartman sakinleri, yö-

netici ve özellikle kapıcının 
apartmanına giren çıkan ya
bancılara karşı duyarlı ol
maları gerekir. 
.-Hırsızlar eve girdiklerin

de ilk önce yatak odalarını 
karıştırırlar. Kıymetli eşyala

rınızı evin daha değişik yer
lerine saklayınız. 

• Tatile gittiğinizde veya 
evinizden uzun süre ayrıldı
ğınızda posta kutusunun 
anahtarını komşunuza bı

rakmayı unutmayınız. Hır

sızlar öncelikle posta kutu
su dolu( elektirik faturası, 

su faturası, vb.) olan daire
leri seçerler. 

..-roplu yerleşim yerlerin-

Efl 

den uzak meskenler hırsız
ların tercihidir. Bu tür evle
rin kapıları güçlü menteşe 
ve sürgülerle donaWmalıdır. 
Burılar kapınızın bir mani
vela veya levye ile zorlanarak 
açılabilmesini engelleyecek
tir. Bunun yanısıra çelik ka
pı kullanmanızda veya kapı 
çerçevelerinin çelik destekli 
olmasında fayda vardır. 

•Belki de evinizden baş
ka en değerli malınız, oto
nuzdur. Otonuz aynı za
manda saldırıya en çok ma
ruz kalan malınızdır. Otonu
zun direksiyonu ile gaz pe
dalını birbirine bağlayan 
anahtarlı(baston) kilit ve 
alarm sistemi taktırınız. 

İIBF'de Pilav 
Günü 

iktisadi idari Bilimler Fakül
tesi mezunları, 3 Haziran 
Pazar günü Pilav Gü
nü'nde bir araya geldiler. 
Her yıl geleneksel olarak 
düzenlenen Pilav Günü'ne 
eski mezunlar ve öğretim 
elemanlarının yanı sıra 

Rektör Prof. Dr. Engin 
Ataç da katıldı. 

Pilav Günü'nde katılanlara 
mezunlar derneğinin ku
pası ve rozeti dağıtıldı. 

Yurtdışı 
görevleri 

Bazı öğretim elemanları çe
şitli bilimsel toplantılara 
katılmak amacıyla yurt dı
şına gidecek. Öğretim ele
manları ve gidecekleri yer
ler şöyle: 

*MühendislikMimarlık Fa
kültesi öğretim elemanları 
Doç. Dr. Hasan Mandal, 
Doç. Dr. Servet Turan, 
Doç. Dr. Ferhat Kara, 
Araş. Gör. Semra Kurama, 
Araş. Gör. Emel Özel ve 
Doç. Dr. Ferhat Kara Belçi
ka'nın Brugge kentine gi
diyor. 

*Eczacılık Fakültesi öğretim 
elemanları Prof. Dr. Yusuf 
Öztürk, Doç. Dr. Süleyman 
Aydın, Yrd. Doç. Dr. Rana 
Beis, Yrd. Doç. Dr. Zerrin 
lncesu, Yrd. Doç. Dr. Nil
gün Öztürk ve Arş. Gör. 
Seval Korkmaz Fransa'nın 
Lyon kentine gidiyor. 

1 

*Yabancı Diller Yüksekokulu 
öğretim üyesi Yard. Doç. 
Dr. Bahar Cantürk Skock
holm'e gidiyor. 

*Eğitim Fakültesi öğretim 
üyesi Yrd. Doç. Dr. llknur 
Maviş lngiltere'nin Exeter 
Üniversitesi'ne gidiyor. 

*Sağlık Bilimleri Enstitüsü 
Arş. Gör. Tuba Herekman 
Demir Fransa'nın Lyon 
kentine gidiyor. 

*Fen Bilimleri Enstitü
sü'nden Araş. Gör. Güray 
Kaya'nın lskoçya'ya gidi
yor. 

*Fen Fakültesi öğretim ele
manları Prof. Dr. Merih Kı
vanç, Doç. Dr. Kıymet Gü
ven, Yrd. Doç. Dr. Nalan 
Yılmaz ve Araş. Gör. Bur
çin Mutlu Amsterdam 
kentine gidiyor. Aynı fa
külteden Prof. Dr. Yalçın 
Küçük ise Kanada'nın 
London kentine gidecek 

*Doç. Dr. Yavuz Kılıç Bar
celona'ya gidiyor. 

*Yard. Doç. Dr. Berna Yazıcı 
ve Araş. Gör. Sevil Şen
türk Girit'e gidiyor. 
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Yedi yılda gelen başarı 
Prof. Dr. Can Ayday ve Prof. Dr. Mete Göktan'ın yedi yıl önce 
yazdığı makale büyük ilgi görünce, Uluslararası Kaya Mekaniği 
Derneği makaleyi, özel yayınları arasına almak için başvurdu. 

U 
luslarararası Kaya 
Mekaniği Derneği, 

Uydu ve Uzay Bilim
leri Enstitüsü Müdürü 
Prof. Dr. Can Ayday ile Os
mangazi Üniversitesi öğre
tim üyesi Prof. Dr. Mete 
Göktan'in yazdığı bir ma
kaleyi özel yayınları arası
na almak için yedi yıl sonra 
başvuruda bulundu. Kaya 
Mekaniği üzerine 1994 yı
lında yazılan makale, bu 
süre içinde uluslararası 

çevrelerde pek çok kez kul
lanılınca demek harekete 

geçti. 

47 eser 
arasına girdi 

Science Cita
tion Index'e de 
giren "A -Sug
gested Improve
ment to the 
Schmidt Rebo
und Hardness ......... ..:.:..oc.ı""--"".........,; 
ISRM S t d Prof. Dr. 

ugges e Can Ayday 
Method with 

Mekanigi Demegi 
tarafından yakın 
takibe alındı. Ma
kalenin birçok ül
kede kullanılması 
üzerine Uluslara
rası Kaya Mekani
gi Demegi bilima
damlarımıza bir 
mektupla başvu
rarak makaleyi 
daha önce yayınla
dığı 4 7 kaynak 

Particular Reference to arasına almak istediğini 
Rock Machineability" adlı bildirdi. 
çalışma Uluslararasi Kaya 

Çelik ÇELİKY AMAN 

Çevremize ilgi göstermiyoruz 
Katı Atıkların Değerlendirilmesi Projesi Başkanı Yard. Doç. Dr. Mü
fide Banar, projeye karşı öğrencilerin ve öğretim elemanlarının 
duyarsız kaldığını söyledi. 

A 
nadolu Üniversitesi 
Kampuslerinin daha 
temiz bir görünüme 

kavuşması ve ekonomik 
değeri bulunan katı atıkla
rın öğrencilere burs olarak 
dönmesini amaçlayan Katı 
Atıkların Değerlendirilme5i 
Projesi, öğrencilerden ve 
öğretim elemanlarından ye
terli ilgiyi görmedi. 

11 ton toplandı 
Proje Başkanı Yard. Doç. 

Haber 

Enerji için çevre 
ihmal edildi 

Çevre Haftası kapsamında yapılan 
panelde "21. inci yüzyılda çevre ve 

çevre mühendisliği " konuları tartışıldı. 
Çevre Mühendesliği Bölü

mü öğretim üyesi Yard. Doç. 
Dr. Eldem Albek, enerji ihti
yacı nedeniyle çevrenin çok 
ihmal edildiğini belirterek, 
"Çevreyi kirletmek o çevrede 
yaşayan insanların sağlığım 

tehlikeye atıyor" dedi. Çevre 
Haftası, Anadolu Üniversite
si'nde düzenlenen bir panelle 
kutlandı. "21. Yüzyılda Çevre 
ve Çevre Mühendisliği" konu
lu panele Eskişehir İl Çevre 
Müdürü Metin Aydın, Çevre 
Mühendisliği Bölümü öğre

tim elemanları ve öğrenciler 

katıldı. Panelde, çevre mü
hendisliğinin yaşadığı sorun
lar, çevre kirliliğinin nedenle
ri, su-atıksu arıtımı, katı atık 
bertarafı tartışıldı. Zeynep 
Meral Gül, Zuhal Yüzgenç, 
Nalan Tepe ve Umay Yılmaz' 
ın konuşmacı olarak katıldığı 

panelin bir özelliği de sunuş 
yapanların bölüm öğrencisi 

olmasıydı. 

Oturum Başkanı Yard. 
Doç. Dr. Erdem Albek" Ener
jiye ihtiyaç nedeniyle çevre 
çok ihmal edildi. Çevreyi kir
letmek o çevrede yaşayan in
sanların sağlığım tehlikeye 
atıyor. Çevre Mühendisliği 

çevreyi insanlar tarafından 

kirletmekten ve bozulmaktarı 
koruyan bir meslek. İnsan 
sağlığım koruma çevre mü
hendislerine de düşen bir gö
revdir. Bu anlamda bizim bö
lümümüz 21. inci yüzyılda 
çok önemli bir bölüm" dedi. 

Panelde atık su arıtma te
sislerinin az olduğu belirtile
rek olanların da masraflı ve 
gereksiz görülmesinden dola
yı kullanılmadığı vurgulandı. 

Sibel CEBE Dr. Müfide Banar, öğrenci
lerin ve öğretim elemanları
nın Katı Atıkların Değerlen

dirilmesi Projesi'ne karşı 
duyarsız kalmalarının üzü
cü olduğunu söyledi. Proje
nin başladığı 19 Mart'tan 
bu yana toplanan geri ka
zanılabilir nitelikteki atık 

miktarının yaklaşık 11 ton 
olduğunu ve bunlardan el
de edilen 90 milyon lira ge
lirin Öğrenci Harçları Fo
nu 'na yatırıldığını belirten 
Banar, bu paranın öğrenci
lere burs olarak döneceğini 
söyledi. 

bir poşette toplasa hem 
gerçek çöp miktarı azala
cak hem de üniversiteye bir 
katkıda bulunacaktır. Geri 
kazanılabilir nitelikteki katı 
atıklar her hafta Pazartesi, 
Çarşamba ve Cuma günleri 
toplanıyor. Tüm birimlerin 
ve kantinlerin bu tarz atık
larını bina önüne çıkarma
larını talep ediyoruz aksi 
takdirde açıkta beklemeleri 
ve kötü görüntü oluştur

ması sözkonusu. Bu ne
denle bu konuda herkesin 
hassasiyet göstermesi gere
kiyor" dedi. 

TBAM'a hayran kaldı 

Öğrenci ilgisiz 
Banar, "Maalesef öğrenci 

arkadaşlarımızın bu konu
daki duyarsızlıkları bizi üz
mektedir. Tabii bu projede 
öğretim elemanlarımızın da 
duyarsız tutum içeresinde 
bulunmaları bir diğer üzü
cü konudur. Herkes oda
sında kağıt, metal, plastik 
ve cam malzemelerini ayn 

Banar, projeye katılımın 

artması için eğitim semi
nerlerinin devam ettiğini 

ifade ederek, önümüzdeki 
öğretim yılında güz döne
minden itibaren fakülteler 
bazında eğitim çalışmaları 
düzenlemeyi planladıkları
nı sözlerine ekledi. 

Sibel CEBE 

Tepebaşı Belediyesi'nin 
davetlisi olarak Eskişe
hir' egelen Küba Büyü
kelçisi Miguel Lamaza-

res üniversitemizi de 
ziyaret etti. 

Lamazares, Rektör 
Prof. Dr. Engin Ataç'ı 

ziyaretinden sonra Tıb
bi ve Aromatik Bitkiler 
ve İlaç Araştırma Mer-

kezi (TBAM)'ni gezdi. 
Yakasındaki Atatürk 

rozeti ve ıcak tavırla

rıyla dikkati çeken La
mazares şeref defterine 
TBAM'a hayran kaldı
ğını ve Küba ile de bi

limsel işbirliği yapıl
ması gerektiğini yazdı. 

Olgay ALTINDAĞ 
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Korodan dönem 
sonu konseri 

Türk Sanat Müziği Korosu' nu, eğitim dö
neminin son konserinde yüzlerce dinle
yici yine yalnız bırakmadı. 

A
nadolu Üniversitesi Türk Sanat Müziği Koro
su, 5 Haziran Cuma günü Sinema Anadolu'da 
verdiği konserle bu dönem son kez izleyicisiyle 

buluştu. Şef Semra Akyol yönetimindeki koro Yıldı
rım Gürses, Dramalı Hasan, Veli Dede, Kayaha.rı, Or
han Gencebay gibi tanınmış bestecilerin eserlerini 
seslendirdi. TSM korosu, konser sonunda, salonu 
dolduran seyirciler tarafından ayakta alkışlandı. 

_. Tiyatro: " Kuşlar" Devlet .Konservatuvarı Tiyatro 
Bölümü sunuyor. 

Yer: Konservatuvar önü Arıfi Tiyatro 
Tarih: 11 Haziran Saat:20.00 

(.- Tiyatro: "Yaşasın Kavuniçi"Tiyatro Kulübü sunu
yor. Yer: Eğitim Fakültesi Oda Tiyatrosu 

Tarih: 11-13 Haziran Saat: 18.00-20.00 
_.Tiyatro:" Gözlerimi Kaparım, Vazifemi Yaparım" 
Tiyatro Anadolu sunuyor. Yer: AKM Oda Tiyatrosu 

Tarih: 12 Haziran Saat:20.00 
(.- Tiyatro: " Ölüleri Gömün" Tiyatro Kulübü sunu
yor. Yer: Sinema Anadolu 

Tarih: 12-13 Haziran Saat:20.00 
.- Tiyatro: "Marius" Devlet Konservatuvarı Tiyatro 
Bölümü sunuyor. 

Yer: Devlet Konservatuvarı Uygulama Sahnesi 
Tarih: 13 Haziran Saat:20.00 

.- Film ve Söyleşi: "Herkes Kendi Evinde" Erol Kes
kin Yer: Sinema Anadolu Tarih: 14 Haziran 
,_. Tiyatro: "J. Faust Büyüklere Masal" Tiyatro Ana
dolu sunuyor. Yer: AKM Oda Tiyatrosu 

Tarih: 14 Haziran Saat:20.00 
.- Tiyatro:" Bir Kahramanın Ölümü" Devlet Kon
servatuvarı Tiyatro Bölümü sunuyor. 

Yer: Devlet Konservatuvarı Dans Salonu 
Tarih: 15 Haziran Saat: 18.00 

04-1 O Haziran 2001 

Öğrenci fotoğrafları sergici 

Sevgili 
Doktor 

Tiyatro Kulübü çalışma
larını tüm hızıyla sürdü
yor. Grup Özdüşüm 30-31 
Mayısta Arıtov Çehov'un 
Sevgili Doktor adlı oyunu
nu Sinema Anadolu'da ser
giledi. 

Çehov oyunda dönemin 
Rusya'sında mevki.para ve 
aşk için insanların düştü
ğü durumları komedi tar
zında anlatıyor. 

Eğitim Fakültesi Güzel Sanat 
lar Eğitimi Bölümü öğrencile 

ri, Temel Fotoğrafçılık v 
Stüdyo Fotoğrafçılığı dersind 
öğrendiklerini bir sergi ile izle
. yicilere sundular. 5 Haziran 

günü Eğitim Fakültesi Sergi 
Bölümü'nde düzenlenen tö

renle açılan sergide portre ça
lışmalarının yanı sıra Eskişe
hir ve çevresinden çeşitli tari-

hi mekanlara ait 68 çalışma 
yer alıyor. Sergi.önümüzdeki 

günlerde Osmangazi Üniversi
tesi Tıp Fakültesi'nde ve son
baharda da Uludağ Üniversi

tesi'nde tekrarlanacak. 
İLETİŞİM SERGİSİ 

İletişim Bilimleri Fakültesi'nde 
Temel Fotoğrafçılık dersi alan 

bir grup öğrenci, 30 
fotoğraftan oluşan bir sergiyi 
Kütüphane Sergi Salonu'nda 
açtılar. Yard.Doç.Dr. Feyyaz 

Bodur, ders kapsamında 
öğrencilerin özellikle çalışan 

insanları anlatan portre 
çekimlerini seçerek sergiledik
lerini ve bu sergiden öğrenci

lerin büyük mutluluk 
duyduğunu söyledi. 

Sinema Anadolu'da bu hafta 
08 Haziran Cuma 2001 18.45 
09 Haziran Cumartesi 2001 18.00 
11 Haziran Pazartesi 2001 12.15 - 18.45 
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arihi 
nad 

ütahya'daki taıihi Ger
miyan Sokak'ın resto
rasyonu projesini üni

ersitemiz hazırlıyor. 
Daha önce Odunpazan Kur

şunlu Cami Sokak Kentsel Ta
sarımı ve Bilecik-Gölpazarı Taş 
Han Rölöve ve Restorasyonu 
projelerine imza atan Mühen
dislik Mimarlık Fakültesi Mi
marlık Bölümü, bir çalışma da 
Kütahya'da gerçekleştiriyor. 

Anadolu Üniversitesi ile Kütah
ya Valiliği arasında yapılan bir 
protokolle tarihi Germiyan So
kak Rölöve ve Restorasyon Pro
jesi Mimarlık Bölümü tarafın
dan hazırlanıyor. Germiyan So
kak'ın yeniden kazanılmasına 
katkıda bulunacak olan proje 
üç ay sonra tamamlanacak. 

Fizikçiler sorunlarını tartıştı 
F izikçiler, Kongre Merkezi'nde 

düzenlenen panelde yaşadı.k
lan sorunları masaya yatırdılar. 
Fen Fakültesi Dekanı Prof. Dr. 
Muhsin Zor'un yönettiği "Fizikçi
nin 'lürkiye'deki Sorunları" adlı 

panele TAEK- '!ürk Fizik Derneği 
Ankara Şube Başkanı Doç. Dr. 
Pervin Arıkan, TAEK-'Iürk Fizik 
Derneği Genel Sekreteri Doç. Dr. 
Belgin Onat, ANAEM-Ankara'dan 
Dr. Abdullah Zararsız, TUSAŞ-Es
kişehir'den Bülent Gülaldı ve üni
versitemiz Fizik Bölümü öğrencisi 
Nilgün Bıyıklı konuşmacı olarak 
katıldı. 

Sanayi kuruluşlarında daha ka
liteli, daha ucuz ve daha az enerji 
kullanılarak üretim yapılması ko-

Fizikçilerin yaşadığı so
runlar düzenlenen bir 
panelde ele alındı. 
nusuna çözüm bulacak kişinin fi
zikçi olduğunu belirten panelist
ler; fizikçinin araştırma-geliştirme 
ve kalite kontrol birimlerinde çalı
şabilmesi için gerekli birikime sa
hip kişi olduğundan birincil işinin 
araştırma yapmak olduğunu söy
lediler. Konuşmacılar, fizikçiyi ye
terince tanımayan sanayi kuru
luşlarının bu birimlerde fizikçi ye
rine mühendisleri çalıştırdığına 

değindiler. 

Fizikçilerinin büyük çoğunluğu
nun dershaneler, özel okullar ve 

devlet okullarında fizik öğretmeni 
olarak çalışmalarının dışında çok 
azının da üniversitelerde araştır
ma görevlisi olarak kaldığını ifade 
eden panelistler, fizikçilerin ayrıca 
bilgisayar sektöründe pazarlama, 
sistem geliştirme ve programlama 
elemanı olarak iş bulabildiğini an
latarak, parmakla gösterilecek ka
dar: az sayıda fizikçinin de sanayi 
kuruluşlarının araştırma-geliştir

me ve kalite kontrol birimlerinde 
görev yaptığını söylediler. 
Konuşmacılar, fizikçilere önem 

ve görev vermekle yakın bir gele
cekte tüm problemlerin çözülebi
leceği umudu taşıdıklarını sözleri
ne eklediler. 

Elif KILIÇASLAN 

Çayın yararları kanıtlanıyor 
En eski içeceklerden olan çayın insan vücuduna yarar
ları konusunda süregelen çeşitli inanışlar, modern tıbbın 
araştırmalarıyla da kanıtlanıyor. 

Zihni açıyor araştır

ma sonuçlarıyla da 

Okuma Köşesi 

Ahmet CEMAL 

"Yaşam Soruları" 

A 
slında antikçağ Yunan felsefesinin 
s~-~· felse~e~. tpderek normal 
duşunme bıçımının dışında bir 

alan sayılmaya başlamasıyla birlikte, or
taya yeni sorular çıktı. Felsefi düşürıme 
biçiminin hangi alanlar ve konular için ge
rekli olduğu, hangileri için pek de o kadar 
ya da hiç gerekli olmadığı, okullarda felse
fe öğretmenin yararlı olup olmadığı gibi 
sorular, bu yeni sorulara örnek gösterile
bilir. 

Öte yandan günümüzde, özellikle Batı
da kimi sorunlara köklü ve kalıcı çözüm
ler bulunamamasının, "globalleşmeye" 

kayması istenen bir dünyada global dü
şünce eksikliğinin nedenini felsefenin ar
tık eskisi kadar gündemde tutulmama
sında arayan düşünürlerin sayısı da gide
rek artmakta. 

Felsefi düşürıme biçiminin, yüzeysel ve 
dağınık düşürımenin tam tersi olduğu göz 
önünde tutulursa, felsefenin eksikliğinin 
doğru düşünme bağlamında ne gibi ak
saklıklara yol açacağı aslında kolaylıkla 
anlaşılabilir. Çünkü felsefi düşünme eyle
mi, her şeyin özünü sorgulayan, bundan 
ötürü de herhangi bir kaçamağa, yüzey
selliğe yaşama hakkı tanımayan düşün

me biçimiyle eşanlamlıdır. 
Madrid Üniversitesi Felsefe Bölümü öğ

retim üyelerinden Prof. Dr. Femando Sa
vater, Şadan Karadeniz'in İspanyolca'dan 
yaptığı çeviriyle İletişim Yayınlan arasında 
çıkan "Yaşam Sorulan" adlı kitabında, fel
sefi düşünme biçimi ile günlük yaşam de
digimiz yaşamın bqZı temel konuları ara
sında bağlantı kuruyor. Bu bağlantıyı ku
rarken de,ölüm birlikte yaşamak, usun 
gerçeği, güzellik, zaman içerisinde yitip 
gitme gibi, sözü_ günlük yaşamda çok edi
len kavram ve konuların elsefi bir bağlam 
içersinde ele alınmasının insanın düşün
ce dünyasını hangi boyutlarla zenginleşti
rebileceğini açık seçik ortaya koyuyor. 

Yazar, kitabın başına koyduğu "Ön
Uyarı"nın bir yerinde şöyle diyor: " ... felse
fe yapmaya bir çağrı olarak okuyun bu ki
tabı, bir felsefe dersleri dağarcığı olarak 
değil." Başka'deyişle Savater'in kitabı, ya
şamına felsefenin boyutlarını katmak iste
yen herkese açık olan bir eser. 

mayı sağlıyor. 

Vitamin de var 

Çayın ateşi düşürdüğü ve baş ağrı
larını giderdiği yolunda çok eskiden 
beri süregelen inanç, çayda bulunan 

B ~ere~ yıl önce özellikle uzakdo
guda ınsanlar, çayın insan sağlı

ğına yararlı olduğuna inanıyorlardı. 
Bu inanca göre çayın baş ağrısını gi
derici, ateş düşürücü, öksürüğü iyi
leştirici ve balgam söktürücü etkisi ol
duğunu, uyuşukluğu gidererek insa
na canlılık verdiğini ve mide rahatsız
lıklarına iyi geldiğini düşünüyorlardı. 
Çayın yararlarına ilişkin bu inançlar
dan çoğu günümüzde bilimin ışığında 
kanıtlanmış durumda. 

Yapılan pek çok araştırma, çay 
içenlerin matematik problemlerini zi
hinsel olarak daha kolay çözebildikle
rini ve sözlü sorulan daha kolay anla
yıp yanıtladıklarını ortaya koydu. Ça
yın zihinsel yorgunluğun giderilmesi
ne etkili olduğu da pek çok araştırma 
sonucunda ortaya çıktı. 
Çayın midede asit yaratmadığı ve 

mide salgılarını çoğaltmadığı modem 

uyum gösteriyor. Yapılan 

araştırmalar, bir bardak sıcak su ile 
bir bardak çayın mide salgıları üzeri
ne özdeş etki yaptığını ortaya koyu
yor. Çay hazmı kolaylaştırmasın ya
nında midenin daha kısa sürede bo
şalmasına neden oluyor. Ayrıca grip 
ve soğuk algınlığı sonucu boğaz ve 
burunda oluşan aşın ifrazatın gideril
mesine katkıda bulunarak rahatla-

kafeinin beyin ve derideki kılcal da
marlan genişletmesi ile açıklanıyor. 
Çay ayrıca, içerdiği vitamin ve mine
rallerle de insan sağlığı üzerinde 
olumlu etki yapıyor. 

Ülkemiz insanının vazgeçilmez içe
ceği olan çayın daha pek çok faydası, 
yapılan bilimsel araştırmalarla ortaya 
çıkacağa benziyor. 

Olgay ALTINDAG 
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Yunanistan'da dostluk köprüsü 
Beden Eğitimi ve SporYüksekokulu'ndan 33 kişilik bir ekip, Atina'da Uluslararası Cimnastik Festivali'ne katıldı. 

Y 
unanistan'ın baş

kenti Atina'da 31 
Mayıs-4 Haziran 

günleri arasında düzenle
nen Uluslararası Cimnastik 
Festivaline Almanya, Ka
narya Adalan, İspanya, 
Avusturya, İngiltere, Ja
ponya gibi ülkelerin yanısı
ra Türkiye'den Anadolu 
Üniversitesi ve Manisa Ce
lal Bayar Üniversitesi katıl
dı. 

Festivalde Anadolu Üni
versitesi'ni çoğunluğu Be
den ve Eğitimi ve Spor Yük
sekokulu öğr~ncisi olan 33 
kişilik bir ekiple temsil etti. 
Ekibimiz, festivalde dans ve 
cimnastik gösterisini başa
rıyla sundu. Öğretim görevli
leri Sabriye Tosun ve Ahmet 
Uslu, bu festivalin üniversi
temizin tanıtımı için güzel 
bir fırsat olduğunu söyledi
ler. Festivalin amacının 

Anadolu Gençler, 
Kocaeli'de birinci 

Açıköğretim Fakültesi'nin Kocaelili öğrencileri, Kocaeli 
Üniversitesi Bahar Şenlikleri kapsamında düzenlenen 
futbol turnuvasında birinci oldu. Anadolu Gençler Birliği 
adıyla katıldıkları turnuvada geçen yıl finale kadar yük
selen öğrenciler, bu yıl kupayı kazanmayı başardılar. 

Duyurular 
Kiralık Devremülk 

Bodrum Gündoğan'da 

15-30 Temmuz Dönemi ve 
Datça Billur Kent 1-15 
Temmuz Dönemi. Gülay 
Dönmez 

Tel: 38 14, 0532 790 22 
00 

Kiralık Daire 

Yenlkent 2+ 1, 5. Kat Zu
hal Şen, Tel: 13' 46 

Satılık Araba 

Satılık Toyota Corolla, 
1996 SXEİ Alarmlı, Sadık 
Candan Tel: 16 61 

Satılık Piyano 

Petrof. Sancar Tunalı -
3237042-0.532.627 23 
66- 2778 

Kiralık Daire 

Yenikent 80 m2, 2+1 Ai
leye. Hülya Gürgen 

Tel: 26 61 

Satılık Oto 

1999 Model Renault Be
yaz Toros, LPG ve Benzinli 
Asım Tanıt.Tel: 16 46 

Satılık Daire 

Üniversite Evleri'nde 60 
m2, Doğalgaz Sobalı, Gü
ney Cepheli, Temiz 
Namık Kemal Kaçın, 
Tel: 15 54 

Satılık Daire 

Şirintepe Mah. Orman
kent Bloklan 1. Kat 2+ 1 
merkezi kalorifer sistemi 
13 milyar. 

Halil İbrahim Kaplan 
Tel: 3400 0542391 7262 

Satılık Oto 

2000 Ford Fiesta. Meta
lik Gri. Klimalı 

Tel: 67 35, 0532 451 27 
70 

Satılık Bisiklet 

Techno marka, 26 Jant. 
kullanılmamış, 60 milyon, 
(ödeme kolaylığı yapılır) 

Tel: 51 40 - Ersoy 

dünyadaki cimnastikçileri 
kaynaştırmak ve bir araya 
getirmek olduğunu belirten 
Uslu, "Bir çok ülkeyle dost
luk kurduk. Hediyeler ver
dik ve aldık. Ayrıca Yunanis
tanın tüm tarihi yerlerini 
gezme şansımız oldu. bu fes
tivale katılan iki üniversite
den biri olmak çok gurur ve
rici, umarım üniversitemizin 
tanıtımı için de etkili olmuş
tur" diye konuştu. 

Heyecan devam ediyor 
F akülte ve yüksekokullar ile daire 

başkanlıklarının çalışanlarını 

karşı karşıya getiren "Personel Kupa
sı"nda heyecan devam ediyor. İlginç 
sahnelere ve çalışanlar arasında tatlı 
atışmalara neden olan Personel Ku
pası'nda ikinci hafta maçları oynandı. 
İkinci hafta futbolda ve voleybolda so
nuçları şöyle: 

Futbol: 

Güz.San.Fak.-Ecz+Edeb.Fak. :2-3 
İl+Kon+Tur.-Siv.H.Y.O. :2-1 
İd.M.D.Bşk.-Bil.İ.D.Bşk. : 1-1 
İ.İ.B.F.-B.E.S.Y.O. :9-2 

Voleybol: 

İlet.Bil.Fak.-A.Ö.F. :0-2 
İ.İ.B.F.-Hukuk Fak. :2-1 
Güz.San.Fak.-B.E.S.Y.O. :0-2 
Fen Fak.-Ecz.Fak. :2-1 
Atelyeler-Yapı İşl. :2-0 

Hakem adayları BESYO'da buluştu 
Eskişehir' de hakem potansiyelini arttırmak için çalışmalara başla
yan Futbol İl Hakem Kurulu, Aday Hakemlik Kursu düzenledi. 

E skişehir'de futbol hake
mi sıkıntısını gidermek 

için aday hakemlik kursu 
düzenlendi. Dört gün süren 
kurslar Beden Eğitimi ve 
Spor Yüksekokulu konfe
rans salonunda yapıldı. 

Hakemlik görevi olan çoğu 
kişinin askerlik görevi, bı

rakma ya da tayin gibi ne
denlerle ayrıldığını ve bu 
yüzden ilimizde genç ha
kemlere ihtiyaç duyulduğu
nu belirten Türkiye Faal 
Futbol Hakemleri Gözlem
cisi Derneği(TFFHGD) Eski-

şehir Şube Başkanı Sa
adettin Dalyan, hakemlerin 
çoğunun askerlik, ya da ta
yin gibi nedenlerde hakem
liği bıraktıklarını belirterek, 
katılan kişilerden görevleri
ni sürdürmelerirıi istedi. 

ilgi yüksek 

Kursa katılan eski ha
kem, Ankara İl Hakem Ku
rulu Başkanı ve B klasman 
gözlemcisi Mevlüt Yerli, 
"Katılımcıların ilgisinden 
hayli mutluyuz. Şu ana ka
dar 160 kişiden 120 ki inin 

devam ettiği kursun altısı 

bayan. Tabii Eskişehir'e gö
re bu oran az. Kursta başa
rı gösterenler saha dene
melerinde imtihana tutula
caklar. Yeterince perfor
mans gösterenler en erken 
altı en geç iki yıl içerisinde 
lisanslı il hakemi olabile
cekler" dedi. Hakemliğe 

saygının arttığını belirten 
Yerli, ''Türkiyede hakemlik 
Avrupa hakemlerinden 
aşağı değil. Futbol izleyici
sini ise sadece eğitim ile ye
tiştirebiliriz" diye konuştu. 

Yaz okulları açılıyor 
Spor Birliği'nin her yaz si'nin spor tesislerinde boş okullarına kayıt 11 Hazi

düzenli olarak yürüttüğü vakitlerini geçirme olanağı ran'da, çalışmalar i e 18 
yaz okulları bu sene de ger- bulacak. Futbol, basketbol, Haziran'da başlıyacak.Yaz 

çekleşiyor. Sporseverler bu voleybol, tenis ve masa te- okulları 14 Eylül'de sona 
yaz da Anadolu Üniversite- nisinde açılacak olan yaz erecek. 



____ _......~~~:=.._.......__,,_~~~--~Kampuste Yaşam 

ulutlar üzerinde ·eğlence 
unusemre Kampusü'nde düzenlenen 

Y Bahar Şenliği'nin yankılan sürerken 
yaz eğlencesi İki Eylül Kampusü'ne 

taşmdı. Öğrenciler finaller öncesinde düzen
lenen Havacılık Şenliği'nde stres attı, sınavlar 
için moral depoladı. Şenliğe katılanlar ünlü 
şarkıcılarla coşarken, birçok uçağın yaphğı 
gösteriler de izleyicilen hayran bıraktı. 

Birçok sanatçı geldi 
Heyecanla beklenen Havacılık Şenliği 7 -8 

Haziran'da gerçekleştirildi. Bu yıl dördüncü
sü düzenlenen şenliğe birçok tanınmış sa
natçı da katıldı. Standların kurulmasıyla be
raber başlayan eğlence pop müziğin genç 
isimlertnin birer birer sahne almasıyla doru
ğa ulaşh. Grup Eylülle başlayan konserler, 
Emre Altuğ ve Gökhan Tepe'nin konserleriyle 

devam etti. BESYO öğrencilertnin Modem 
Dans Göstensi sunduğu şenlikte Müzik Ku
iübü de konser verdi. 

Ve hava gösterileri 

Havacılık Şenliği'nin değişmezlerinden birt 
olan uçak ve helikopter gösterilen de nefesle
n kesti. Sivil Havacılık Yüksekokulu filosu
nun gerçekleştirdiği gösten uçuşu beğeni ile 
izlenirken Bon Air, Top Air ve İstanbul Hava
cılık Kulübü'nun hava gösterilen de meraklı 
bakışları gökyüzüne çevirdi. Emniyet Genel 
Müdürlüğü pilotlarının helikoptertyle yaphğı 
hareketler de ilgiyle izlenirken model uçak ve 
TIIK'nun paraşüt gösterilen de şenliğe ayrı 
bir hava kath. 

Haber MERKEZİ 

Alman öğrenciler 
kampusü çok beğendi 

A lrnanya'nın Schwaeblsch Hail Lisesi öğrencilen. Eğitim 
Fakültesi Almanca Bölümü'nü ziyaret ettiler. Usenin 

kardeş okulu olan Fatih Fen Lisesi'ne gelen Alman öğren
ciler, Eğitim Fakültesfne de bir ne7,a.ket ziyaretinde bulun
dular. Bölüm hakkında bilgi alan konuk öğrenciler Yunu
semre Kampusü'nü de gezdiler. Alman öğrenciler, böyle bir 
kampusün Alrnanya'da zor bulunacağını söylediler. 


